
Protokół Nr XLVII/22
z XLVII Sesji Rady Miasta Sejny

z dnia 31 października 2022 r.

Obrady sesji rozpoczęły się w dniu 31 października 2022 r. o godz. 930

Obrady sesji zakończyły się w dniu 31 października 2022 r. o godz. 1143

Obrady odbyły się w sali widowiskowej w Ośrodku Kultury w Sejnach.

W obradach wzięło udział 14 radnych, zgodnie z załączoną listą obecności:

1. Radna Jolanta Beata Bagińska 
2. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz
3. Radny Stanisław Bulwin
4. Radny Paweł Dzienisiewicz
5. Radna Małgorzata Klucznik
6. Radny Tomasz Korzeniecki
7. Radna Anna Krutu
8. Radny Marian Auron
9. Radny Piotr Maksimowicz
10. Radna Jolanta Piktel-Dabulis
11. Radny Bogusław Sojko
12. Arkadiusz Marek Sulżyński
13. Radny Marek Zubrzyński 
14. Radny Janusz Zabłocki

Radny nieobecny: Radny Józef Masianis (nieobecność usprawiedliwiona).

Ponadto w obradach udział wzięli: 

1. Pan Arkadiusz Adam Nowalski              - Burmistrz Miasta Sejny,
2. Pani Aneta Kimszal                                – Główna księgowa Urzędu Miasta,
3. Pan Marek Sznejder                                – Sekretarz Miasta,
4. Pani Dominika Sidor                               - Kierownik RPG,
5. Pani Ewelina Luto        - Referent 
6. Pan Jarosław Rżany       – Suwalsko Sejneńska LGD,
7. Pan Grzegorz Łucznik                             – Suwalsko Sejneńska LGD,
8. Pani Urszula Ćwiklicz                            – r. p. Urzędu Miasta,
9. Pan Sylwester Jasiński       - Kierownik projektu UM Obrony Cywilnej

Do pkt. 1.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  otworzyła  obrady
XLVII Sesji Rady Miasta Sejny wypowiadając następujące słowa: 



„Otwieram XLVII Sesję Rady Miasta Sejny”.

Przywitała Radnych oraz zaproszonych gości, stwierdziła prawomocność obrad.

Do pkt 2.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest przyjęcie porządku obrad. 

Obecnych 14 Radnych. 
Nieobecni na głosowaniu: Radny Józef Masianis.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie (14 głosów za) przyjęła porządek
obrad XLVII Sesji Rady Miasta Sejny. (wyniki głosowań w załączeniu)

Porządek obrad XLVII Sesji Rady Miasta Sejny:

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z obrad:

- XLV Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 7 września 2022 r.

- Z nadzwyczajnej XLVI Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 18 października 2022 r.

4. Wystąpienie zaproszonych gości:

5. Sprawozdanie z prac Burmistrza Miasta od ostatniej sesji

- informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.

6. Interpelacje i zapytania radnych.

7.       Wolne wnioski i oświadczenia.
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Miasta
Sejny na lata 2022 - 2034.

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2022 rok.

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania
przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w
roku  kalendarzowym,  w  którym  kończą  6  lat,  w  prowadzonym  przez  Miasto  Sejny
publicznym przedszkolu i oddziale przedszkolnym w publicznej szkole podstawowej w czasie
przekraczającym  wymiar  zajęć,  o  którym  mowa  w  art.13  ust.  1  pkt  2  ustawy  –  Prawo
Oświatowe.



11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr. X/81/19 Rady Miasta Sejny z dnia
27 sierpnia 2019 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli.

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Miasta Sejny
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami na 2023 rok.

13. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych radnych i pracowników Urzędu
Miasta Sejny. 
14. Zakończenie obrad.

Do pkt 3.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest przyjęcie protokołu z obrad XLV Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 7
września 2022 r.

Radny Marian Auron – zwraca uwagę na literówki w protokole, prosi o poprawienie. 
Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – poprawimy to.

Głosowanie: 14 głosów za.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła protokół z obrad XLV Sesji
Rady Miasta Sejny z dnia 7 września 2022 r.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  przyjęcie  protokołu  z  obrad  nadzwyczajnej  XLVI  Sesji  Rady
Miasta Sejny z dnia 18 października 2022 r.

Głosowanie: 13 głosów za i 1 głos wstrzymujący się.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym większością głosów przyjęła protokół z obrad XLVI
Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 18 października 2022 r.

Do pkt 4.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest wystąpienie zaproszonych gości.

Pan   Grzegorz Łucznik  – SS LGD: jesteśmy w okresie pisania lokalnej strategii rozwoju
na lata 2021-2027. Zaprasza do wypełnienia ankiet dostępnych na stronie internetowej, za
pomocą,  której  będziemy  wiedzieli,  jakie  jest  zapotrzebowanie.  Będzie  dostępny  jeszcze
nabór wniosków na infrastrukturę, na którą będzie można będzie składać wnioski. Na nowy
okres będziemy konkurowali z 4 podmiotami, które piszą strategię, poprzednia strategia nasza



była  oceniona  na  2  miejscu.  Zachęcam  do  brania  udziału  w  naszych  spotkaniach  oraz
zgłaszanie się do naszego biura.  

Do pkt 5.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest sprawozdanie z prac Burmistrza Miasta od ostatniej sesji
- informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.

Pan  Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta -  odczytał  sprawozdanie z prac
Burmistrza Miasta od ostatniej sesji - informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w
okresie międzysesyjnym. Poinformował Radnych o wniesieniu Miasta Sejny aportu do spółki
MT  –  PHARMA Sejny  Sp.  zo.o.  (pismo  w  załączeniu).  Rozpoczynamy  rekrutację  do
programu pilotażowego uprawy wiesiołka zapraszamy do zgłaszania się do Urzędu Miasta. 

W trakcie salę obrad opuszcza Radna Jolanta Piktel – Dabulis, po czym po chwili wraca.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przywitała  Pana
Prezesa Jarosława Rżanego, który dołączył na obrady.

Do pkt 6.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  są  interpelacje  i  zapytania  radnych.  Poinformowała,  że
wzorem innych samorządów, będziemy odczytywać odpowiedzi na interpelacje. Odczytała
odpowiedz na interpelację Radnego Mariana Aurona z dnia 19.10.2022 r. ( w załączeniu). 

Interpelację i zapytanie złożył:
1. Radny Marian Auron  w sprawie wydanie wyroku na skargę Mariana Aurona.
2. Radny Piotr Maksimowicz w sprawie realizacji projektu. 

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  –  ruszanie  partnerów  zagranicznych,
straszenie  konsekwencjami,  my  z  Jonawą  kiedyś  mieliśmy  skandal,  apeluję  by  osobiste
motywacje, kiedy jest interes miasta powściągać. 
Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – bardzo proszę o merytoryczną
odpowiedź. 

Interpelacja  i  zapytanie  stanowią  załącznik  do  protokołu.  Zostały  odczytane  przez
Radnych, a ich treść została ogłoszona w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta
Sejny.

Do pkt 7.



Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym są wolne wnioski i oświadczenia.

1. Pan Jarosław Rżany – SSLDG   – do zrobienia mamy pozyskanie ok 28-30 milionów
złotych do pozyskania, różnica ta wynika z niewiadomej, jaki będzie kurs euro na czas
podpisywania umowy. Potrzebujemy Państwa pomocy, aby wiedzieć jak podzielić te
pieniądze. Ankieta w załączeniu do protokołu. 
Sylwester Jasinski, – jeżeli chodzi o wnioski jak podzielić proponuję w edukację a jak
najmniej w materiały ulotkowe. 
Pan Jarosław Rżany – SSLDG –  przedstawił,  jakie  są  fundusze  i  na co można je
podzielić. Omówił poszczególne fundusze. 
Sylwester Jasinski – proponuje by fundusze przeznaczyć w inwestycje w oszczędzanie
energii. 

W trakcie salę obrad opuszcza Radna Anna Krutul, Radna Paulina Błuszko - Nasewicz, 
po czym po chwili wraca.

Pan Jarosław Rżany – SSLDG – kontynuuje omawianie ankiety, na jakie działania
można pozyskać fundusze.
Sylwester  Jasinski  –  proponuje  by  wystąpienie  Pana  Prezesa  umieścić  na  stronie
urzędu miasta w aktualnościach i może ktoś skłoni się do wypełnienia ankiety.   
Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  prosi  o  gotowe
materiały promocyjne, które były rozsyłane po gminach.
Pan Jarosław Rżany – SSLDG – tak były rozsyłane materiały. 
Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  jest  tutaj  kontekst
praktyczny, informuje, że pojawiły się również inne inicjatywy, które miałyby zastąpić
LGD. Będziemy musieli podejmować decyzje, znaleźliśmy się w tej grupie, ponieważ
gmina obwarzankowa o tym zadecydowała. 

2. Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  podziękowała  za
przedstawienie informacji Panu Prezesowi Jarosławowi Rżanemu. Poinformowała o
wyborach do Młodzieżowej Rady Miasta Sejny, które odbyły się. W między czasie
wpłynęła skarga mieszkańca z dnia 25.10.2022 r. ( w złączeniu).
Pan Arkadiusz  Adam Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny – złożył  wyjaśnienia do
skargi.  Poinformował,  że  Pan  dzierżawił  od  miasta  bardzo  mało  płacił  nie
proporcjonalnie do wartości tego gruntu, to nie jest jedna działka, to nie jest jeden
najemca w pozostałych analogicznych przypadkach umowy zostaną wypowiedziane i
ten grunt zostanie lepiej spożytkowany. 
Radna Jolanta Piktel  – Dabulis – czy Pan Burmistrz rozważa możliwość sprzedaż
działek dzierżawcom. 
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – wystawienie tej ziemi na
sprzedaż jest jedną z rozsądnych form wyjścia z tej sytuacji tak, aby miasto cokolwiek
z tego miało, ale do tego potrzebna jest Państwa zgoda.  
Radny  Marian  Auron –  poinformował,  że  zna  ten  teren,  mam  tam  działkę,  aby
sprzedać tą działkę potrzebny jest tam dojazd. 



Przewodnicząca  Rady Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  jeżeli  będzie  taka
decyzja to będzie to wszystko przygotowane. 
Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  zwrócił  się  do  Pana
Mariana, że ma tam Pan działkę.
Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – poinformowała,  że
wypowiedź Radnego nie była do mikrofonu i nie zostanie zaprotokołowana. 
Radny Marian Auron- przedstawił odpowiedz na pismo z Komisji Rady Miasta Sejny
podpisanej przez Panią Paulinę Błuszko – Nasewicz ( w załączeniu).

3. Radny Stanisław Bulwin   – poinformował, że opieka zdrowotna w szkole kuleje, nie
ma pielęgniarki jest tylko higienistka, nie ma opieki dentystycznej. 
Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  odniósł  się,  że
stomatolodzy nie chcą na NFZ leczyć, bo im to się nie opłaca. Miasto Sejny podpisało
umowę i przyjeżdża dentobus do miasta.

4. Radny Marian Auron   – jestem mieszkańcem budynku Konarskiego 15, mieszkańcy
tego budynku cierpieli  podczas przebudowy ulicy Wojska Polskiego,  ponieważ nie
mieliśmy miejsca gdzie parkować nasze samochody. Na ul. Wojska Polskiego są nowe
parkingi trzeba zrobić coś by tam rodzice parkowali.  Czy nie można tam postawić
znaku by inny prócz rodziców w tych godzinach nie mogli tam parkować. 

W trakcie salę obrad opuszcza Radny Bogusław Sojko, po czym po chwili wraca.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  ten  temat  był  już
omawiany. 
Pan Marek Sznejder – Sekretarz Miasta – nie wiem, w jaki sposób my prawem mamy
regulować, kto z mieszkańców ma gdzie parkować, my nie możemy tam postawić
zakazu, bo to nie nasz teren. Rozmawiałem o tym z Dyrektorem szkoły, nie wiem jak
prawnie  to  uregulować.  Nie  wiem  gdzie  mamy  zrobić  parking  dla  100-150
samochodów. 
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – musimy pozyskać jakiś
dodatkowy grunt by rodzice mogli parkować samochody. Miasto zwróci się z pismem
do Ministerstwa Rolnictwa o współprace i możliwość parkowania samochodów. 
Radny Bogusław Sojko  – jak wygląda sytuacja finansowa w oświacie, krążyły takie
informacje, że nie będzie na wynagrodzenia nauczycielom. 
Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  to  będzie  przy
zmianach w budżecie. 
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – cały temat wziął się z tego,
że informowaliśmy o realnej sytuacji finansowej Miasta Sejny. 
Radny Marian Auron – tam przyjeżdża kilkanaście samochodów, po co wybudowano
parkingi z drugiej strony szkoły? Tam jest miejsce tylko należy pomyśleć nad tym by
inni  nie  parkowali  tylko  rodzice  przywożący  dzieci.  Spółdzielnia  ma  rozwiązanie,
jeżeli się zgodzą mieszkańcy to zrobimy teren zamknięty.

Salę obrad opuszcza Radny Janusz Zabłocki.
W trakcie wypowiedzi wyszła Radna Jolanta Piktel – Dabulis, po czym po chwili wróciła. 



Do pkt 8.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska: Przystępujemy  do
punktu, którym jest podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej
Miasta Sejny na lata 2022 - 2034.

Pani Aneta Kimszal – Główna Księgowa – przedstawiła i omówiła projekt uchwały w
sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2022 - 2034.

W trakcie salę obrad opuszcza Radny Arkadiusz Marek Sulżyński.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury
Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji Stałych Rady Miasta Sejny. 

Głosowanie: 12 głosów za.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian
w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Miasta Sejny na lata  2022 -  2034. (opinie  komisji,
głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 9.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska: Przystępujemy  do
punktu, którym jest podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2022 rok
wraz z autopoprawką.

Pani  Aneta Kimszal – Główna Księgowa – odniosła się do wcześniejszego pytania
Radnego Bogusława Sojko, jaka jest sytuacja finansowa w oświacie. W obecnych zmianach
zwiększyliśmy  o  ponad  200  tysięcy  złotych.  Poinformowała  jak  wygląda  finansowanie
oświaty ile pomimo subwencji samorząd musi dopłacać jest to ok 30%. 

W trakcie salę obrad wraca Radny Arkadiusz Marek Sulżyński.

Radny Bogusław Sojko – zwrócił się z pytaniem, jaka kwota była niewystarczająca na
pokrycie zarobków dla nauczycieli. 

Pani  Aneta  Kimszal –  Główna  Księgowa  –  ogólnie  zwiększamy  plan  o  kwotę
293.412.00  zł  na  wynagrodzenia,  energię,  olej  opałowy.  Przedstawiła  i  omówiła  projekt



uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2022 rok. Omówiona została również
autopoprawka do projektu uchwały. 

Radny Piotr Maksimowicz – zgłosił wniosek o przegłosowanie w sprawie inwestycji i
zlecenie kontroli komisji Rewizyjnej Rady Miasta Sejny. 

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska:  prosi  o  złożenie
wniosku  w formie  pisemnej.  Wniosek  nie  dotyczy  zmian  w  budżecie  i  nie  ma  potrzeby
głosowania.  Jeżeli  jest  taki  wniosek  nie  ma  konieczności  zgłosować  należy  uznać  go  i
przekazać Komisji. 

Pani  Urszula  Ćwiklicz -   Radca  Prawny  -  wyjaśniła,  że wniosek  nie  może  być
głosowany.  Co  roku  podejmowana  jest  uchwała  w  sprawie  planów  pracy  komisji  i  tam
przewidziane  są temat,  rozszerzenie  tego może być dokonane na  zlecenie  Rady a  nie  na
zlecenie  Radnego.  Radny  nie  może  sam  podejmować  takiej  decyzji.  Tutaj  powinna  być
inicjatywa uchwałodawcza. 

 Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – powinien tutaj być
projekt uchwały.

Pani Urszula Ćwiklicz -  Radca Prawny  -  wniosek powinien być złożony przez co
najmniej 3 Radnych. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przyjmuje ten wniosek
i będzie tutaj ciąg dalszy tej sprawy. 

Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG –  poinformowała,  że  ta  sprawa  byłą  już
badana przez Komisje Rewizyjną, były od nas brane dokumenty.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Radny  ma  prawo
składać wniosek, jaki uważa i komisja powinna się tym zająć.

Radny  Marian  Auron –  Komisja  Rewizyjna  zajmowała  się  tym  tematem  jednak
zgodnie z planem pracy badany był rok 2021.  

W tarcie sale obrad opuściła Radna Jolanta Piktel – Dabulis oraz Radna Anna Krutul,
po czym po chwili wróciły. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury
Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji Stałych Rady Miasta Sejny. 

 
Głosowało 13 radnych.
Za: 12 głosów.
Przeciwko: 0 głosów.



Wstrzymujący się: 1 głos.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym większością głosów podjęła uchwałę zmian w
budżecie miasta Sejny na 2022 rok wraz z autopoprawką. (opinie komisji, głosowanie imienne
oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 10.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska: Przystępujemy  do
punktu, którym jest podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z
wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku
szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat,  w prowadzonym przez Miasto
Sejny publicznym przedszkolu i oddziale przedszkolnym w publicznej szkole podstawowej w
czasie przekraczającym wymiar zajęć, o którym mowa w art.13 ust. 1 pkt 2 ustawy – Prawo
Oświatowe.

Salę obrad opuszcza Pani Aneta Kimszal – Główna księgowa.

Pan Marek Sznejder – Sekretarz Miasta – przedstawił i omówił projekt w/w uchwały. 
Radna  Jolanta  Piktel  –  Dabulis –  prosi  o  wyjaśnienie,  od  jakich  godzin  będzie

obowiązywała opłata?
Pan Marek Sznejder –  Sekretarz Miasta – od godziny 12.00 wcześniej była to 2 zł

teraz będzie to 1,14 zł za godzinę. 

W trakcie wyszedł Radny Marian Auron, po czym po chwili wrócił. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury
Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji Stałych Rady Miasta Sejny. 

Głosowało 13 radnych.
Za: 13 głosów.
Przeciwko: 0 głosów.
Wstrzymujący się: 0 głos.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie
określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych
wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym
kończą  6  lat,  w  prowadzonym  przez  Miasto  Sejny  publicznym  przedszkolu  i  oddziale
przedszkolnym w publicznej szkole podstawowej w czasie przekraczającym wymiar zajęć, o
którym mowa w art.13 ust. 1 pkt 2 ustawy – Prawo Oświatowe. (opinie komisji, głosowanie
imienne oraz uchwała w załączeniu).



Do pkt 11.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska: Przystępujemy do punktu,
którym jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr. X/81/19 Rady Miasta Sejny z
dnia 27 sierpnia 2019 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli. 

Pan Marek Sznejder – Sekretarz Miasta – przedstawił i omówił w/w projekt uchwały. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury
Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji Stałych Rady Miasta Sejny. 

Głosowało 13 radnych.
Za: 13 głosów.
Przeciwko: 0 głosów.
Wstrzymujący się: 0 głos.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany
Uchwały Nr.  X/81/19 Rady Miasta  Sejny z  dnia 27 sierpnia  2019 r.  w sprawie ustalenia
regulaminu wynagradzania nauczycieli. (opinie komisji, głosowanie imienne oraz uchwała w
załączeniu).



Do pkt 12.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska: Przystępujemy  do
punktu, którym jest podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy
Miasta  Sejny  z organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  uprawnionymi  podmiotami  na
2023 rok. 

Pani  Ewelina Luto - Referent – przedstawiła i omówiła projekt uchwały  w sprawie
przyjęcia  Rocznego  Programu  Współpracy  Miasta  Sejny  z organizacjami  pozarządowymi
oraz innymi uprawnionymi podmiotami na 2023 rok.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury
Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji Stałych Rady Miasta Sejny. 

Głosowało 13 radnych.
Za: 13 głosów.
Przeciwko: 0 głosów.
Wstrzymujący się: 0 głos.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie
przyjęcia  Rocznego  Programu  Współpracy  Miasta  Sejny  z organizacjami  pozarządowymi
oraz  innymi uprawnionymi podmiotami na 2023 rok. (opinie  komisji,  głosowanie imienne
oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 13.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska: Przystępujemy  do
punktu,  którym  jest  informacja  o  złożonych  oświadczeniach  majątkowych  radnych  i
pracowników Urzędu Miasta Sejny. Przedstawiła analizę Wojewody Podlaskiego i Naczelnika
Urzędu  Skarbowego  z  Augustowa  (w  załączeniu).  Poinformowała,  że  analiza  z  Urzędu
Skarbowego w Suwałkach jeszcze nie wpłynęła do Urzędu Miasta.  

Do pkt 14.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata
Bagińska  -   zamknęła obrady XLVII Sesji  Rady Miasta  Sejny wypowiadając następujące
słowa: 

„Zamykam obrady XLVII Sesji Rady Miasta Sejny”.



Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio i wideo, znajdujące się
na załączonej płycie DVD.

Relacja z sesji dostępna jest pod linkiem: 
https://www.youtube.com/watch?v=qJynk4E8h1U

Przewodnicząca Rady Miasta

/-/Jolanta Beata Bagińska

Protokołowała:                                                                                                
Karina Palewicz
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